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Abstract (en)
[origin: US5293948A] An undercarriage assembly for a work vehicle includes first and second roller frame assemblies, one on each side of the
vehicle, an idler wheel assembly connected to one end of each roller frame assembly, and a drive wheel connected to the opposite end of each
roller frame assembly. An endless elastomeric track belt encircles a respective drive wheel, roller frame assembly, and idler wheel assembly on
each side of the vehicle. A rigid support beam connects each roller frame assembly to the main frame of the vehicle. Each idler wheel assembly
includes first and second self-aligning mechanisms to provide that the track belt runs true and straight. The roller frame assemblies can be spaced
laterally from the vehicle, using various size spacers, to provide various gage settings of the endless track belt. During adjustment of the roller frame
assemblies, a supporting arrangement supports one track roller assembly by the other track roller assembly.

Abstract (fr)
Un ensemble train (20) pour un engin de chantier (10) comprend des premier et second ensembles support a rouleaux (22, 24), un de chaque c6té
du véhicule (10), un ensemble roue libre (28, 30) accouplé a une extrémité de chaque ensemble support a rouleaux (22, 24), et une roue motrice
(32, 34) accouplée a l'extrémité opposée de chaque ensemble a rouleaux (22, 24). Une courroie de chenille sans fin (39) entoure respectivement
une roue motrice (32, 34), un ensemble support a rouleaux (22, 24) et un ensemble roue libre (28, 30) de chaque c6té du véhicule (10). Une barre
de support rigide (26) relie chaque ensemble support a rouleaux (22, 24) au chassis principal (12) du véhicule (10). Chaque ensemble roue libre
(28, 30) comprend des premier et second mécanismes a auto-alignement (72, 90) permettant a la chenille (39) de se déplacer de maniere centrée
et droite. Les ensembles support a rouleaux (22, 24) peuvent étre espacés latéralement du véhicule (10) a I'aide d'éléments d'écartement de
différentes tailles, afin de permettre I'utilisation de différents alignements de la chenille (39). Au cours du réglage des ensembles a rouleaux (22, 24),
un agencement de support (142) supporte un ensemble (22) par l'intermédiaire de I'autre ensemble (24).
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